
Verslag van de algemene ledenvergadering van Schaakclub Westergoo; 
Gehouden op 3 september 2024 in Het Convent te Bolsward. 
 
Aanwezig:  
Boomsma, Bergsma, Van der Pal,  Stornebrink, Banning,   Viersma,  Sikma,  Blaeser, 
Altena, Bottema , Dijkstra, De Boer, Van Oostrom, Fridrich, IJsselhof (gast) Burggraaff, 
 
Bericht van verhindering: Dölle, de dames  en de jonge heer (Jolle) Oudekerken, 
Foekema, L. Hylkema 
Afwezig:  Smit (2x), Zeinstra, Hageman 
 
1. Opening 
Voorzitter Stornebrink heet een ieder welkom.  
 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Verslag vorige ledenvergadering 
Het verslag wordt onder dankzegging aan de opsteller ongewijzigd vastgesteld.  
 
4. Mededelingen 
Medegedeeld wordt dat de parkeerplaats tussen Convent en Bolwerk tot na de 
jaarwisseling niet gebruikt kan worden. De leden wordt geadviseerd hier rekening mee 
te houden.  
 
5. Ingekomen stukken  
Er zijn geen ingekomen stukken.  
 
6. Financiën 
De kascommissie bestaande uit de heren Viersma en Blaeser controleerden voorafgaand 
aan de vergadering de bescheiden van de penningmeester. Ze constateren dat alles in 
orde is. De commissie stelt voor de penningmeester (en in hem het hele bestuur) 
decharge te verlenen over het boekjaar 2023-2024. De vergadering neemt dit voorstel 
over. Er wordt een nieuwe kascommissie benoemd bestaande uit de heren Boomsma en 
en Bottema . De penningmeester geeft een toelichting op de begroting voor het komend 
seizoen. Het verschil tussen inkomsten en uitgave maakt een aanpassing van de 
contributiegelden noodzakelijk. De vergadering gaat akkoord met € 135, € 95 en € 35 
voor respectievelijk leden, dubbelleden en jeugdleden. Bergsma kondigt aan dat hij een 
extra bedrag aan de penningmeester zal overmaken. Hij roept anderen – voor zover ze 
zich dat financieel kunnen permitteren- op om dat ook te doen.  
 
 
7. Interne competitie 
De vergadering spreekt zich uit voor het enigszins verlevendigen van de clubavonden 
door zo nu en dan de reguliere onderlinge competitie af te wisselen met bijvoorbeeld 
een rapid-avond. Het bestuur wordt gevraagd in wijsheid keuzes te maken.  
De CL komt met een voorstel als ook een schema zodra het speelschema van de FSB 
voorhanden is. Jos Dölle wil graag weer via de computer vanuit Frankrijk aan de interne 
competitie blijven meedoen. Dit is akkoord. Met de jeugdspelers zal worden besproken 
of zij behoefte hebben aan nadere coaching of iets dergelijks 
 



8. Externe competitie 
Er zal met één viertal worden deelgenomen aan de FSB-competitie.  
 
9.  Jeugd 
Er gaat door Stornebrink, Banning en Viersma weer lesgegeven worden aan de 
katholieke basisschool. Echter ook De Bron zal met schaaklessen worden bediend. Naar 
verwachting organiseert  Westergoo deze winter ook weer een jeugdtoernooi.  
 
11. FSB/KNSB aangelegenheden 
De secretaris schetst de recente ontwikkelingen. Bij de KNSB wordt gewerkt aan de 
vorming van een ledenraad. Deze komt in de plaats van de huidige Bondsraad.  Ook de 
fusie van bonden met de KNSB wordt middels een pilot onderzocht.  
 
Westergoo zal de FSB laten weten dat het opnieuw het FK-rapid voor teams wil 
organiseren. Vierma dringt aan op budgetneutraliteit door Bolswarder stichtingen te 
benaderen voor een sponsorbijdrage. 
 
12. Bestuursverkiezing 
Boomsma is volgens het rooster van aftreden aftredend en hij treedt nu dan ook af. 
Herman de Vries wordt met algemene stemmen gekozen in het bestuur.  De voorzitter 
zegt Boomsma dank voor de vele inspanningen die hij zich voor de club heeft getroost. 
Boomsma is reeds erelid van Westergoo.  
 
13. Rondvraag/ wat verder ter tafel komt 
Boomsma zegt toe dat hij de OLA-administratie van leden zal actualiseren. 
Hessel van der Pal herinnert eraan dat in een niet heel erg grijs verleden er wel eens 
enkele  schaaktechnische schaaktechnische lessen werden gegeven voor bijvoorbeeld M. 
de Jong. Zou dat niet eens herhaald kunnen worden? zo vraagt Hessel zich af. Gezien de 
financiële toestand van de club wordt zulks vooreerst niet mogelijk geacht.   
 
14. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter iets na negenen de vergadering. Hij 
dankt de leden voor hun positieve inbreng en wenst een ieder een goed schaakseizoen.  
 
De secretaris, 
H.J.Dijkstra 


